
 
PROTOKÓŁ NR XIV/11 

z nadzwyczajnej sesji Rady Gminy Kostomłoty 
w dniu 30 września 2011 r. 

 
Ad. 1. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Otwieram XIV nadzwyczajną sesję rady 
gminy Kostomłoty. Witam serdecznie radnych. W dzisiejszej sesji uczestniczy 15 radnych. 
Stwierdzam, że wszystkie podjęte dzisiaj uchwały są prawomocne.  
 
Ad. 2. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Odczytam proponowany porządek obrad: 
 

Proponowany porządek obrad:  
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Przyjęcie programu sesji. 
3. Podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy.  
4.  Zakończenie obrad XIV  sesji Rady Gminy. 
 

   Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik –  Czy są inne propozycje do porządku  
   obrad?  Nie widzę. Kto jest za przyjęciem porządku obrad proszę o podniesienie ręki: 
 
   kto jest za – 15 głosów  
 kto jest przeciw – 0 głosów 
 kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że porządek obrad został  
przyjęty jednogłośnie.  
 
Ad. 3. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik odczytała projekt uchwały w sprawie nadania 
nazwy ulicy.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Projekt został skierowany na sesję ponieważ 
pan Bisek chce przenieść swoją firmę na Kostomłoty i należy nadać nazwę ulicy, żeby 
firma funkcjonowała pod konkretną nazwą. Będą do nas spływały podatki, a to jest 
bardzo ważne. Tam nie ma nazwy ulicy i trzeba ją nadać. Wójt proponuje nazwę ulicy, ale 
jeśli są inne propozycje to bardzo proszę. Otwieram dyskusję. Może wójt uzasadni, 
dlaczego taka nazwa. 
 
Wójt Gminy Wacław Jaskuła – Na strefach gospodarczych nazwy pochodzą od nazw firm. 
Ta ulica jest wyjątkowo długa i będzie tam siedzib kilkanaście. Poszliśmy w kierunku 
nadawania ulic, które powstaną, od nazw kamieni, które występują na terenie 
Strzegomia i okolic. Poza tym jesteśmy stowarzyszeniem Szlakiem Granitu. Pierwsza 
ulica może być granitowa, dalej marmurowa, bursztynowa. Najważniejszy jest jednak 
adres. Przepraszam, że w takim trybie, ale zależy mi na każdym dniu. To jest droga 
gminna publiczna.  
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Czy ktoś ma pytania? Nie widzę. 
Przystępujemy do głosowania. Kto jest za przyjęciem projektu uchwały? 
Kto jest za  - 15 głosów za 
Kto jest przeciw – 0 głosów 
Kto się wstrzymał – 0 głosów 
 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Stwierdzam, że uchwała w sprawie nadania 
nazwy ulicy została podjęta jednogłośnie. 
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Ad. 4. 
Przewodniczący Rady Gminy Janina Gawlik – Ogłaszam zakończenie XIV nadzwyczajnej 
sesji rady gminy. 
 
Na tym protokół zakończono. Protokołowała Irena Piotrowska. 
 
 
Sesja trwała od godz. 13.50 do godzi. 14.05 
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